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• Facebook: Det ble diskutert hvorvidt det er gunstig å ha kommuneplanen på Bjugn kommunes
facebookside. Ble enige om at det vil være langt mer oversiktlig og brukervennlig å opprette ei
egen side for kommunep lan, enten som side eller gruppe. Lisa skal prøve å ta kontakt med noen
som har erfaringer vedrørende dette.

• Synliggjøring av kommuneplanarbeidet på kystkulturdagene: Lisa ordner med materiell for
formannskapets stand. Dette inkluderer plakater, pp - presen tasjon, spørreundersøkelse,
planprogram og reklame for bygdeutviklingsseminar. Lisa ordner også med fotograf under
standen.

• Bygdeutviklingsseminaret: Det er ønskelig å bruke Arnt Ivar Kverndal som prosessleder under
bygdeutviklingsseminaret, og for øvrig i høstens medvirkningsprosesser.

Innlegget ved Innovasjon Norge byttes ut til innlegg fra Bygdeforskning. Innlegget ved
landbrukskontoret byttes ut med innlegg ved bjugninger som har lyktes med ei etablering (f.eks.
Vivre gård).

Ådne tar ansvar for kult urinnslagene: person som forteller "historien om bjugningen" og 3 - 4
innslag fra kulturskolen.

• Lisa legger ut agenda for prosjektgruppemøtene og skriver referat.


